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Ο άνθρωπος είναι αθάνατος. Εμείς  ξέρομε βέβαια, ότι το πιο βέβαιο γεγονός του 
μέλλοντός μας είναι ο θάνατός μας. Μπορεί να μη θέλομε να το δεχθούμε, μπορεί 
όταν ….

(περισσότερα…)
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